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GBA Wealth Management Connect 
Designated RMB Savings Closure Form 
滙 豐 大 灣 區 理 財 通 人 民 幣 儲 蓄 專 戶 結 束 申 請 表  

Date 日期 

day 日 / month 月 / year 年 

 

 

Please post your completed form to "The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, P O Box 72677, Kowloon Central Post Office, 
Kowloon, Hong Kong".  Or take it to your nearest HSBC Branch. 
請將已填妥的表格寄回九龍中央郵政局郵政信箱 72677 號「香港上海滙豐銀行有限公司」收，或交回就近滙豐分行。 

 

 
Note 注意：  1. (Applicable to customer who opts in for eStatement / eAdvice  適用於電子結單／電子通知書的客戶 )  

 Please be reminded to save / print all previously issued eStatement / eAdvice of the to-be-closed account 
for record purpose, where applicable.  The eStatement / eAdvice will not be available via online banking 
after the account is closed.  請在結束戶口前列印或儲存該戶口的電子結單／電子通知書作往後的參考或備用（如適
用）。戶口一經結束，有關的電子結單／電子通知書將無法透過網上銀行使用。 

For Bank Use Only  銀行專用 

 Balance settled by Branch 

 
2. After your request for account closure is processed by the Bank, your FPS registrations with the closed account will be deregistered 

automatically.  當銀行處理您的結束戶口申請後，連結已結束戶口的「轉數快」登記紀錄將會被自動刪除。  

3. Your Personal Internet Banking account will be deregistered within 7 days of closing all your accounts with HSBC. 
如果您結束所有滙豐戶口，您的個人網上理財戶口將於 7 日內被註銷。 

4. The Bank may verify information with you by phone in order to complete the account closure.  Please ensure you have a valid contact telephone 
number maintained in the Bank's record.  為完成結束戶口程序，銀行有可能以電話與您核實資料，請確保您已於本行記錄了有效的聯絡電話號碼。 

I. Customer Details  客 戶 資 料  
Account Name(s) 
戶口名稱 

 

Account Number 
戶口號碼 - - 2 8 4 Effective Date 

生效日期 

 
        
   Day 日    Month 月          Year 年 

II. Standing Debit Instruction(s) to be Cancelled  需 要 取 消 的 常 行 付 款 指 示  

 All Standing Debit Instruction(s) related to the account closing will be cancelled with effect from account closing date. 
 有關正在結束申請的戶口之所有常行付款指示將會自戶口結束日起取消。 

III. Signature(s)  簽 署  
 
 
 
 
 
 
X 

IV. Future Correspondence Address  日 後 通 訊 地 址  
(Please complete if different from the Bank's Record  如 與 本 行 紀 錄 不 同 ， 請 填 寫 此 欄 ) 

 

 
 
 
 
 
 
 

S.V. 

Northbound 

C
U
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03

9W
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V. For Bank Use Only  銀行專用 
Maintenance Request to GSC/ASV-NSC 

Action to be Taken Department Input Screen/ 
Maintenance Form 

For ASV-NSC Use Only 
Initial Date Action Taken 

 Adjust Outstanding Fee Amount 
 Monthly service fee 
- Override amount to 

 
   

 

 ¢ ¢ 
 Transaction fee 
- Override amount to 

 
   

 

 ¢ ¢ 
 Others: 

 
   

 

 ¢ ¢ 
 Apply credit interest 
 Apply debit interest 
 Apply commitment fee 
 Apply service charge 
 Add bad status 
 Add doubtful status 
 Add written off  
 Add written off (Amount:  ) 

 

GSC 
 
 
 
 
 
 
 

GSC/ASV 
GSC/ASV 

GSC 
GSC 
GSC 
GSC 
GSC 

GSC 

E301 
 
 
 
 
 
 
 

C103/P1294-FEX 
C103/P1294-FEX 

C103 
C103 
C002 
C002 
C102 

C102 

  

Remarks Branch/Department Chop and Authorised Signature 
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